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آموزان  دانش  انقلاب،  پیروزی  از  بعد  دوم  و  اول  دهه های  در 
به  بسیار  سیاسی،  و  اعتقادی   - فکری  نظر  از  پرورشی  مربیان  و 
همدیگر نزدیک بودند و لذا نیاز نبود که مربیان پرورشی، انرژی 
کنند.  مصرف  آموزان  دانش  همسویی  و  همگرایی  برای  زیادی 
تقریباً اکثریت دانش آموزان در آن زمان، علاوه بر همفکری و 
همدلی با مربیان پرورشی، کمک دهنده و یاور داوطلبانه آنها در 
مراسم، مناسبت ها و برنامه های ویژه بودند. اما امروز ماجرا کاملًا 

متفاوت است.
در این فضای اجتماعی باید مربیان پرورشی انرژی بسیار زیادی 
را به کار گیرند تا بتوانند به صورت عام؛ همه دانش آموزان، و 
همفکر  و  همراه  خود  با  را  آنان،  از  تعدادی  خاص؛  صورت  به 
کنند. دانش آموزان »تابعی« از »جامعه« هستند و حال و هوای 
آنها  بر  پرورشی  امور  و  مدرسه  هوای  و  حال  از  بیشتر  جامعه، 
نهادهایی که در »جامعه« وظیفه داشتند و دارند  اثرگذار است. 
مثبت  اثر  مردم  گرایشات  و  سیاسی  بینش  عقاید،  افکار،  بر  که 
بگذارند اعم از  وزارتخانه های فرهنگی و علمی، مراکز تبلیغاتی 
و آموزشی و ... متاسفانه توفیق چندانی نداشته اند و صدالبته آنها 
هم تحت تأثیر عملکرد نهادها و وزارتخانه های اقتصادی و سیاسی، 
نمی توانسته اند جدای از آنها اثرگذار باشند و لذا مجموعه مراکز 
و نهادهای فرهنگی، علمی، اقتصادی، سیاسی، مذهبی و ... همه 
تحت تأثیر یکدیگر به جای اینکه در یک »فرآیند مطلوب« قرار 
با هم،  گیرند به »فرآیند موجود« رسیده اند و تا زمانی که همه 
پرورشی،  مربیان  مجموعه  از  ندهند،  روش  و  رویکرد  در  تغییر 
دبیران و مسئولان آموزش و پرورش کاری ساخته  آموزگاران، 

نیست.
نگاه ایزوله و منفرد به »مربیان پرورشی« به هیچ عنوان نمی تواند 
کارساز و نتیجه بخش باشد چرا که این نگاه، بخشی از جامعه را 
غیرواقعی،  نگاهی  نگاه،  این  و  می کند  جدا  دیگر  بخش های  از 

تخیل گرا و بی ارتباط با تحولات روزافزون زمانه است.
به  جامعه  و  کشور  اجزای  و  ابعاد  همه  اینکه  جز  نیست  راهی 
مثبت داده و در یک »هم افزایی  پاسخ  نیاز روز،  تغییرات مورد 

تصاعدی« مشارکت سیستمی و پویا داشته باشند.

افتتاح شعبه استهبان 
بانک قرض الحسنه مهر 
ایران در استان فارس
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تفاوت مربی پرورشی »امروز« 
با »دهه های گذشته«

دکتر محمدمهدی جعفری زاده
تحلیل خبر

دکتر محمدمهدی جعفری زاده
یادداشت 

روز
وزیر آموزش و پرورش:

1

مدیرعامل شرکت پست در شیراز تاکید کرد؛

راه اندازی هاب پستی جنوب کشور 
در استان فارس

مسئول سازمان بسیج سازندگی استان فارس خبر داد؛

اجرای هزار و ۲۵ برنامه محرومیت زدایی 
و فرهنگی بسیج سازندگی در فارس
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تحلیل این خبر را در ستون »تحلیل خبر« بخوانید

در آیین نکوداشت روز شیراز مطرح شد؛

وظیفه داریم یگانه بودن جایگاه شیراز را پاس بداریم

رئیس سازمان بنیاد شهید:

4

7

با حضور پرشور مردم شیراز برگزار شد؛

  پیاده روی خانوادگی به مناسبت هفته شیراز  

بزرگراه آیت الله حائری شیرازی
شهردار شیراز: 

شورای اسلامی و شهرداری شیراز 

به حوزه فرهنگ و ورزش توجه ویژه دارند

رئیس پلیس راهور فراجا خبرداد؛

نحوه پرداخت حق بیمه 
خودروها تغییر می کند

از این پس حق بیمه براساس نمره منفی 

1و تعداد جریمه ها باید پرداخت شود

تحلیل این خبر را در ستون »تحلیل خبر« بخوانید

2

وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه در بحث پرورشی مشکل اصلی 
تأمین نیروی انسانی است، گفت: در سال های گذشته جذب نیروی پرورشی 
استخدامی آزمون  در  امسال  اما  نداشتیم  فرهنگیان  دانشگاه  طریق  از   جز 

۱۹ هزار پرورشی و تربیت بدنی را جذب می کنیم.
به گزارش خبرنگار گروه جامعه ایرنا، رضامراد صحرایی در گفت وگویی 
به مناسبت هفته معلم، با اشاره به دیدار سه هزار نفر از فرهنگیان و معلمان 
سراسر کشور با رهبر معظم انقلاب و تاکید ایشان بر اهمیت رویکردهای 
پرورشی در مدارس اظهار داشت: برنامه های پرورشی در گفتار مورد تاکید 
ما بوده است اما در عمل ما هنوز رهنمودهای رهبر انقلاب را آنگونه که 

باید، پیاده نکرده ایم.
انقلاب درباره سند تحول  از نگرانی رهبر معظم  اینکه بخشی  بیان  با  وی 
بنیادین در آموزش و پرورش انجام شده است، افزود: ایشان می دانند سند 
در دست ماست و براساس آن پیش می رویم چراکه سند مصوبه شورای 
عالی انقلاب فرهنگی است.صحرایی با یادآوری اینکه در بحث پرورشی 
مشکل اصلی نیروی انسانی است، اظهار داشت: سال هاست ما جذب نیروی 
آزمون  در  امسال  اما  نداشتیم  فرهنگیان  دانشگاه  طریق  از  جز  پرورشی 
استخدامی ۱۹ هزار پرورشی و تربیت بدنی را جذب می کنیم و هفته آینده 

آزمون استخدامی این گروه کیفیت بخشی برگزار می شود.
وزیر آموزش و پرورش ادامه داد: همچنین طرح تحول پرورشی در دستور 
کار شورای عالی انقلاب فرهنگی است که در ستاد ملی تعلیم و تربیت 
تصویب شده و وقتی این طرح مصوب شود، مشخص می شود که روی چه 

تعداد دانش آموز باید در اقدامات پرورشی کار کنیم.
را  خود  جهت گیری  پرورش  و  آموزش  امسال  شد:  یادآور  صحرایی 
این  به  نسبت  دانش آموزان  که  داده  قرار  اجتماعی  آسیب های  مسئله  بر 

آسیب ها مصون باشند که راهش تبیین است.

وزیر آموزش و پرورش:

خدمات  مؤسسات  تأسیس  از  فراجا  رانندگی  و  راهنمایی  پلیس  رئیس 
هوشمند ترافیک در کشور با مشارکت پلیس راهور، معاونت حمل و نقل و 
ترافیک شهرداری های کشور و شرکت های دانش بنیان تا خردادماه خبر داد.
تأسیس مؤسسات  از  ادامه  در  فراجا  راهور  پلیس  رئیس  ایسنا،  به گزارش 
خدمات هوشمند ترافیک در کشور خبر داد و گفت: تمام مراحل راه اندازی 
این مؤسسات انجام شده و در حال اخذ مجوز از مراجع قانونی و ذی صلاح  
اولین دستگاهی  پلیس راهور شاید  به عبارتی می توان گفت که  هستیم و 
خواهد بود که با این کار به شعار سال یعنی جهش تولید با مشارکت مردم 

جامه عمل می پوشاند.
راهور  پلیس  بازنشسته  کارشناسان  توسط  مؤسسات  این  داد:  ادامه  حسینی 
که دارای تجربه های فراوان هستند و همچنین کارشناسان مجموعه معاونت 
حمل و نقل و ترافیک شهرداری های کشور و همچنین توسط شرکت های 
دانش بنیان در کل کشور راه اندازی می شود و یک بخش جغرافیایی در معابر 
این مؤسسات واگذار می شود و آنها  در موضوع  به  شهری و در جاده ها 
اختیار  ابزارهای هوشمندی که ما در  با  اجرای مقررات و کنترل تخلفات 

آنها قرار می دهیم  به ما کمک می کنند.
مذکور  مؤسسات  این   بر  علاوه  کرد:  عنوان  فراجا  راهور  پلیس  رئیس 
نائل  بازنشستگی  افتخار  به  راهور که  پلیس  با جذب کارشناسان  می توانند 
در  کروکی  ترسیم  مخصوص  هوشمند  تبلت های  به  آنها  تجهیز  و  شدند 

جمع آوری تصادفات هم به ما کمک کنند.
نرم افزار  به  شبیه  نرم افزاری  همچنین  داد:  ادامه  فراجا  راهور  پلیس  رئیس 
تاکسی های اینترنتی طراحی می شود و در این نرم افزار هرکس که تصادف 
کرد می تواند یا مانند سابق با مرکز فوریت های پلیسی ۱۱0 تماس بگیرد یا 
از این نرم افزار استفاده کند. سازو کار حق الزحمه کارشناسی که در خدمت 

آن مؤسسه است را هم با بیمه مرکزی توافق کردیم.
بیمه ها صورت گرفته  دیگر  با  براساس توافقی که  اینکه  بیان  با  حسینی 

حق بیمه افراد براساس یک فاکتور تصادف نخواهد بود گفت: این عادلانه 
نیست که یک فرد زرنگی در سال ده ها و صدها تخلف کند اما تصادف 
بخت  و  بدشانس  فرد  و یک  پرداخت کند  بیمه  میزان حق  او یک  نکند 
برگشته ای که در اولین تخلفش تصادف می کند هم یک میزان حق بیمه 
بدهد و آن وقت تاوانش را بیمه بدهد. در همین راستا با بیمه ها هماهنگ 
کردیم، سامانه ها و دیتاها را در اختیارشان قرار دادیم و از این پس حق بیمه 

براساس نمره منفی و تعداد جریمه ها باید پرداخت شود.
وی افزود: کمک دیگری که مؤسسات خدمات هوشمند ترافیک می توانند 
انجام دهند  پوشش ترافیکی پیرامون مراکز تجاری است و در این خصوص  
مصوبه آن را از هیئت دولت می گیریم که مراکز تجاری موظف شوند با 
یکی از این مؤسسات قرار داد ببندند تا کارشناسان این مؤسسات با دست 
را پوشش  پیرامونی آن مرکز تجاری  ترافیک  ما می گیرند  از  افزاری که 

دهند و ان شاءالله این اتفاق به زودی رخ می دهد.
حسینی خاطرنشان کرد: ان شاءالله به زودی و نهایتاً تا خردادماه  راه اندازی 
این مؤسسات را به صورت رسمی اعلام کرده و فراخوان آن را هم می دهیم. 
انتظار ما این است که حداقل در کلانشهرها شهرداری ها به میدان بیایند و 

این اتفاق را رقم بزنند.

رئیس پلیس راهور فراجا خبرداد؛

از این پس حق بیمه براساس نمره منفی و تعداد جریمه ها باید پرداخت شود

جواد هروی سخنگوی حزب اعتدال و توسعه در گفت وگو با خبرنگار 
ایلنا، در ارزیابی دلایل رد صلاحیت روحانی در انتخابات مجلس خبرگان 
رهبری و اظهارات اخیر وی گفت: البته آقای روحانی در جلسه اخیر مباحثی 
را به  اعضای دولت خودشان اشاره کردند و گفتند من دلایل رد صلاحیتم 
دلایل  مقابل  در  اینکه  اما  گفت.  خواهم  تفضیل  به  آینده  روزهای  در  را 
ردصلاحیت سکوت کنند، هم نمی پذیرند. چون این موضوع جایگاه شورای 
نگهبان را تضعیف می کند نه شخص را، لذا به جهت قداست شأن شورای 
نگهبان چنین دفاعی را انجام خواهند داد و ظاهراً دلایلی که شورای نگهبان 
به ایشان اعلام کرده مقبول نظرشان نیست و  می خواهند دلایل خودشان را به 
صورت علنی در رسانه ها اشاره کنند، اما اینکه مفاد آن چیست کسی دقیق 
خبر ندارد.وی افزود: لذا حرکت هایی مثل حرکت آقای روحانی، می تواند 
این شأنیت را حفظ کرده و دوباره برگرداند. شاید شورای نگهبان نسبت 
نتوانستند  از ردصلاحیت شدگان  بسیاری  به عملکرد خود تجدیدنظر کند. 
این روند صورت خوبی در تصویر  و  بگیرند  را  پاسخ های مجاب کننده ای 
نظام ندارد که یک دستگاهی بدون دلیل بخواهد چیزی را بگوید و بحثی را 
باز کرده باشد. سابقه این موضوع را هم  ما قبلًا داشتیم که آقای لاریجانی 
این اتفاق برایشان مطرح شد و جواب هایی که شورای نگهبان به ایشان داده 
بود نه تنها قانع کننده نبود بلکه آقای لاریجانی به تفصیل حدود ۴0 صفحه 
پاسخ دلایل ناموجه شورای نگهبان را دادند که شاید این قضیه بتواند مؤثر 
به  با توجه  این سؤال  به  واقع شود که حالا مؤثر واقع نشد. وی در پاسخ 
دلایل ردصلاحیت آقای روحانی، با توجه به آسیب شناسی سطح مشارکت 
مردم در انتخابات، طرح این موضوع و دلایل رد صلاحیت چقدر می تواند 
در مشارکت در انتخابات ۱۴0۴ تاثیرگذار شود، گفت: با عنایت به اینکه 
به  انتخاباتی که داشتیم متأسفانه دستگاه های نظارتی و اجرایی  در آخرین 
این برای نظام ما که یک  نپرداختند و  آسیب شناسی کاهش حضور مردم 
آقای  مثل  کسانی  لذا  است.  جدی  آسیب  یک  کاملًا  بوده  مردمی  نظام 

نقض  بعد  در  آقای  لاریجانی حرکت هایی  مثل  پاسخ هایی  یا  روحانی 
نظارتی می بینم که اگر دستگاه های نظارتی به آن توجه نکنند ما آسیب های 
توسعه  و  اعتدال  اجلاس حزب  جلسه گذشته  در  دید.   خواهیم  جدی تری 
مطرح شد که اگر همین روند موجود دستگاه های اجرایی و نظارتی وزارت 
کشور و نظارتی شورای نگهبان ادامه پیدا کند، باید منتظر باشیم انتخابات 
باشد. داشته  بیشتری  افت  هم  گرفت  انجام   ۱۴0۲ در  که  آنچه  از   ۱۴0۴
هروی گفت: من باب نقد را نه تنها در جمهوری اسلامی، بلکه در دستورات 
صریح مکتب حیات بخش اسلام کاملًا می بینم، در روایات و تاریخ اسلام، 
در شخصیت مبارک حضرت پیامبر)ص( و حضرت امیرالمؤمنین علی )ع( 
آن  نظارت  یا  حاکمیت  نحوه  به  نقادی  یا  نقد  به  کاملًا  که  می بینید  شما 
نقد  جریان  از  اگر  نگهبان  شورای  دستگاه  اما  می کردند.  اعتنا  بزرگواران 
تنها شورای  نه  بر شاکله  بگیرند ضربه ای  فاصله  بخواهند عامدانه  نقادی  و 
نگهبان، بلکه بر شاکله نظام و کشور وارد خواهد شد. اصلًا نقد و نقادی جزو 
اصول مکتب ما است و لذا بزرگان ما همیشه به این دیدگاه روی آوردند و 
توجه کردند. وی در پاسخ به این سؤال رهبری در سال ۱۴00 بعد از اعلام 
اسامی تأیید و ردصلاحیت شدگان از واژه جفا در حق ردصلاحیت برخی 
از کاندیداها استفاده کردند و به شورای نگهبان هشدار دادند که باید این 
تغییر نکرده است. تحلیل  این رویه  به نظر می رسد  اما  مسئله جبران شود. 
شما درباره این موضوع چیست، گفت: من می خواهم به صراحت بگویم که 
اگر شورای نگهبان در آن مقطع زمانی به فرمایشات و منویات مقام معظم 
می کنم  تصور  نمی انداختند،  گوش  پشت  و  می کردند  توجه  واقعاً  رهبری 
آن  و  نمی شدند   ۱۴0۲ انتخابات  فضای  وارد  ناامیدانه  آنقدر  جامعه  آحاد 
آسیب شناسی که در نگرش تیزبینانه مقام معظم رهبری وجود داشت، اگر 
در دستور کار شورای نگهبان قرار می گرفت و نگرش نقادپذیری را پیشه 
می کردند، انتخابات ۱۴0۲ ما به اینچنین آفتی که دچار دور شدن مردم از 

صحنه انتخابات باشند، منجر نمی شد.

هروی سخنگوی حزب اعتدال و توسعه:

رئیس سازمان بنیاد شهید و امور ایثارگران اشتغال خانواده های شهدا 
و ایثارگران را از برنامه های با اولویت بیان کرد و گفت: ۳۲ هزار مجوز 

استخدامی کسب شده است.
به گزارش خبرنگار مهر، امیرحسین قاضی زاده هاشمی در جلسه شورای 
و  شهدا  خانواده های  اشتغال  مازندران  شهادت  ایثار  و  فرهنگ  ترویج 
ایثارگران را از برنامه های مهم بیان کرد و گفت: ۳۲ هزار مجوز اشتغال 
برای این حوزه کسب شده است. وی شمار فرزندان بیکار جانبازان و 
ایثارگران بالای ۷0 درصد را ۲۴ هزار نفر ذکر کرد و گفت: در سال 
جاری با مجوز کسب شده می توان زمینه اشتغال تمامی این افراد را فراهم 
کرد.قاضی زاده با اظهار اینکه پنج هزار ۹۶0 نفر از فرزندان ایثارگران 
در استان مازندران نیز متقاضی کار هستند گفت: از این تعداد ۸۶۹ نفر 

فرزندان جانبازان بالای ۷0 درصد هستند.
جانبازان  مسکن  ساخت  یا  و  خرید  زمینه  در  جمهور  رئیس  معاون 
ایثارگران نیز گفت: از نظر تسهیلاتی مشکلی نداریم و مسئله اصلی فقط 

کمبود زمین است.

وی خواستار همکاری دستگاه های اجرایی برای تأمین و ساخت مسکن 
تکالیفی  دارای  دستگاه ها  قانون  طبق  گفت  و  شد  ایثارگران  جانبازان 
امور  و  شهید  بنیاد  سازمان  کنند.رئیس  اجرا  را  آن  باید  که  هستند 
ایثارگران از برپایی ۱۴ کنگره ملی شهدا سال جاری در کشور خبر داد 

و مستندسازی برنامه ها را امری ضروری دانست.
یوسف نوری استاندار مازندران نیز از دستگاه اجرایی خواست تا نظام 

مسائل و مطالبات خانواده های شهدا و ایثارگران را حل و فصل کنند.

رئیس سازمان بنیاد شهید:


